
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
   
Kunnanvaltuusto 26.04.2021 § 17    
      

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
  
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti. 

  
Päätös 

Valtuutettu Anne Tuomaila SDP:n valtuustoryhmästä teki liitteenä olevat 
valtuustoaloitteet koskien: 
- liikennemerkkien kuntotarkastusta sekä niiden tarpeellisuuden 
tarkastelusta muuttuneiden liikennejärjestelyiden osalta sekä  
- alle kouluikäisten lasten turvallisen ja monella eri välineellä toimivan 
leikkikentän rakentamista. 
 
Valtuutettu Mari Raininko luki Kärkölän kokoomuksen ja 
kuntavaaliehdokkaiden kuntalaisaloitteen koskien kunnan panostusta lasten 
ja nuorten ennaltaehkäisevään ja varhaisentuen hyvinvointi- ja 
terveystyöhön.  
 
Valtuutettu Martti Aslamaa luki SDP:n valtuustoaloitteen koskien 
vuoropäivähoidon palauttamista kuntaan.  
 
Lisäksi valtuutettu Martti Aslamaa piti tärkeänä, että ikäihmisille tehdään 
S-Marketin läheisyyteen kohtuuhintaisia kerrostaloasuntoja.  
 
Valtuutettu Sirpa Kinnari teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen koskien 
Rillitie-Luutasuontie-Könnikäntie lumenaurauksia siten, että kunta 
osallistuisi aurauksiin tai tukisi avustusrahalla tiehoitokuntaa.    
 
Valtuutettu Sini Sivo luki keskustan valtuustoryhmän liitteenä olevat 
valtuustoaloitteet koskien: 
- riista-aidan rakentamista 54-tien varrelle sekä  
- kunnantalon pääsisäänkäynnin ehostamista.  
 
Valtuutettu Juha-Matti Laiho Kärkölä-ryhmästä teki liitteenä olevan 
valtuustoaloitteen koskien yksityistieavustusten korottamista. 
 
Valtuutettu Kari Julkunen Kärkölä-ryhmästä teki liitteenä olevan 
valtuustoaloitteen koskien keskuspuiston lammen kunnostamista. 
 
Valtuutettu Petri Ollila keskustan valtuustoryhmästä kysyi onko 295-tien 
pinnoituksesta tietoja. Pormestari vastasi, että ELY-keskuksen kanssa on 
käyty keskusteluja jo parin vuoden ajan 295-tieosuuden pinnoituksesta, 
mutta päätöksiä ELY-keskus ei ole asiassa tehnyt. Jatketaan ELY-
keskuksen kanssa keskusteluja. 

 


